

**The 22<sup>nd</sup> Workshop on Cantonese (WOC-22)**

*“Post-verbal elements in Cantonese: from synchronic and diachronic perspectives*

**Saturday, June 25, 2022**

**Co-organizers:**

**The Linguistic Society of Hong Kong  
Department of Linguistics and Modern Languages, The Chinese University of  
Hong Kong  
Research Centre for Cantonese, Department of Chinese Language and  
Literature, The Chinese University of Hong Kong**

Call for Papers

**Second Announcement**

We are pleased to announce that the Twenty-second Workshop on Cantonese (WOC-22) will be held via ZOOM on **Saturday, June 25, 2022**. The theme of WOC-22 is *“Post-verbal elements in Cantonese: from synchronic and diachronic perspectives.”* Topics may include syntax, semantics, morphology, phonology, etc., with a focus that allows synchronic or diachronic inquiry that pertains to interface or theoretical investigation of post-verbal elements in Cantonese.

Abstracts are invited for 20-minute talks with 10 minutes for discussion. You can give your presentation in Cantonese, English or Putonghua. Abstracts may be written in Chinese or English and should be limited to one A4 page with the name(s) of author(s), affiliation and email address(es).

**Deadline for submissions: 7 June, 2022**

**Notification of acceptance: June 10, 2022 (via email)**

**Abstract submission link:**

**<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/mycuform/view.php?id=1520527>**

If you have further questions, please contact LSHK at: [lshk.linguists@gmail.com](mailto:lshk.linguists@gmail.com). For details and updated information, please visit: <https://www.lshk.org/workshop-on-cantonese-woc>.

## 第二十二屆粵語討論會

「粵語動詞後成份: 從共時或歷時角度出發」

2022年6月25日(星期六)

合辦單位：

香港語言學學會

香港中文大學語言學及現代語言系

香港中文大學中國語言及文學系粵語研究中心

### 徵求論文 第二號通知

「第二十二屆粵語討論會」將透過 ZOOM 於二零二二年六月二十五日(星期六)舉行。討論會的主題是「粵語動詞後成份: 從共時或歷時角度出發」。現徵求以論文在會上報告。題目可以包括粵語動詞後成份的句法、語義、構詞形態、音系等範疇，以共時或歷時的角度探討界面或理論的課題。

每篇論文的報告時間為二十分鐘，之後有十分鐘發問和討論。可使用粵語、普通話或英語發言。有意報告者請提交一份寫上作者姓名、工作單位和電郵地址的論文摘要，中文、英文均可，長度以一頁 A4 紙為限。摘要請以 DOC 電子檔形式儲存。

摘要截止日期：2022年6月7日

接受摘要的通知日期：2022年6月10日，以電郵通知。

提交摘要的連結：

<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/mycuform/view.php?id=1520527>

如需查詢或有任何疑問，歡迎以電郵聯絡學會 (lshk.linguists@gmail.com)。有關會議的詳情及最新消息，請參看 <https://www.lshk.org/workshop-on-cantonese-woc>。